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Sent: Mon 1/25/2021 12:33:36 PM

Subject: RE: aanzetje nota voorbereiding overleg minister met VNO-NCW a.s.donderdag

Received: Mon 1/25/2021 12:33:36 PM

Zeggen dat de aankoop van vaccins niet het probleem is. We hebben er inmiddels al meer dan [EEE aangekocht en nog

IEEEin de pijplin.

We kopen al alles wat voor de zomer beschikbaar komt.

Probleem zijn de leveringen en markttoelatingen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry.com)

van: IEEE BE. NED)
Datum: maandag 25 jan. 2021 12:49 PM

Aan:BE.wn @minvws.nl>

Onderwerp: FW: aanzetje nota voorbereiding overleg minister met VNO-NCW a.s. donderdag

Ik ben bezig met de voorbereiding van het gesprek van de minister met enkele CEO’s/VNO-NCW.

Gesprek is aanstaande donderdag. Ik heb net even met VNO-NCW gebeld, orienterend begrijp ik dat ze vooral willen dat de

vaccinatiestrategie zo snel mogelijk gaat. Uiteraard ©.

Vraag van hun hoe dit geregeld kan worden/hoe zij kunnen helpen.
Eén van de oplossingen die zij mogelijk zullen aandragen...meer vaccins kopen....
Kun je me op dat punt wat meegeven wat hij donderdag kan aangeven hierover?

(@minvwsnl>

Ik hoor het graag.

Groeten,
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